
Refrerat af ordinær generalforsamling i Medborgerhuset Vålse Gamle 

Skole fredag den 12. marts 2010. 
 

Formand Steen Brisson byder velkommen, og forestår valg af stemmetællere og en dirigent. Bestyrelsens 

forslag, Knud Stigsen, vælges som dirigent. Steen Brisson vælges som referent. 

Stemmetællere: Poul og Jane. 
Dirigent : Knud Stigsen 
Referent: Steen Brisson 
 

Dirigenten konstaterer at generalforsamlingen er lovligt indkaldt. 

Knud Stigsen gennemgår dagsorden. 

 

Steen Brisson gennemgår bestyrelsens årsberetning 

Som vanligt, udleveres beretningen på skrift, og bliver gennemgået at Steen Brisson. 

Knud gav udtryk for at lokalet hvor Lokalhistorisk Arkiv holdt til var blevet flot. 

Beretningen godkendes. 

 

Frans gennemgår regnskabet. 

Der er ca. 100 betalende husstande der gav 9.800 kroner i kontingenter. 

Der har været udlejning på 46.450 kroner hvoraf 20.000 kommer fra udlejning til menighedsrådet, som pga 

periodeforskydninger har betalt for to års-perioder á 10.000 kroner. 

Rengøringen består af løn, materialer, skatter og feriepenge. 

Vinduespudsning betaler vi os fra. 

Indvendig vedligeholdelse indeholder bl. a. gulv i klasselokalet på 1. sal. 

Internetforbruget er pga periodeafgrænsninger for fem kvartaler. 

Regnskabet godkendes 

 

Indkomne forslag  

Der er ikke kommet nogen. 

 



Budget 

Kontingenter på samme niveau som sidste år. 

Kommunalt tilskud som sidste år tillagt moms. 

Udlejninger på niveau med sidste år fraregnet menighedsrådets leje. 

Renter af vores kontantindestående. 

Ejerforening – vores andel til bygningskompleksets fælles drift og vedligeholdelse. 

Rengøring er dyrere i løn fordi vi har ansat efterlønnere/pensionister. 

Administration indeholder bl. a. trykning af folderen der omdeles. 

Vedligeholdelse gælder vedligehold inde i huset. Udvendigt vedligehold vil primært blive varetaget af 

ejerforeningen når det kommer. 

Poul spørger til halveringen af lejeindtægter i budgettet i forhold til regnskabet. Det forklares at der i 

regnskabet er 20.0000 fra udlejning til menighedsrådet, som ikke er indregnet i budgettet. 

Poul spørger til forhøjelsen af udgifterne til rengøring. 

Budgettet godkendes. 

 

Kontingentet foreslås uændret på 100 kroner per husstand. 

Godkendes. 

 

Valg af bestyrelse. 

Den del af bestyrelsen der var på valg, formand Steen Brisson, kasserer Frans Poulsen, bestyrelsesmedlem 

Jørn Larsen og bestyrelsesmedlem Ole Olsen, genopstiller og genvælges. 

Suppleanter. Bitten Nielsen og Finn Plett Hansen stiller op og vælges. 

Revisorerne, Jens Frederiksen og Keld Nielsen, genopstiller og genvælges. 

Revisorsuppleant, Knud Stigsen, genopstiller og genvælges. 

 

Eventuelt 

Frans gennemgår bagsiden på folderen, med priser på udlejning, og fortæller om de enkelte aktiviteter. 

Mandagsklubben kommer om tirsdagen. Det er Mandagsklubben der før holdt til i Nørre Vedby.  

Frans glæder sig over at der er mange aktiviteter da det styrker vores position overfor kommunen. 



 

Jørn glæder sig over at vi dækker et større område, da det styrker os overfor kommunen. 

 

Suzanne spørger om ikke der er bedre muligheder for kommunikation til de unge, f. eks. ved 

konfirmandundervisningen. Pia fortæller at man var inde hos de kommende konfirmander, og fortælle om 

skolen og mulighederne for at lave nye aktiviteter. Det er der ikke kommet noget ud af. Vi må nok bare 

konstatere at det er svært at få fat i de unge. 

Jane Borello Carlsen synes at bestyrelsen fortjener ros og en hånd for det store arbejde der udføres. 

 

Generalforsamling afsluttes og der fortsættes med hyggeligt samvær. 

 

 

 

Steen Brisson   Knud Stigsen 
Referent   Dirigent 
 


